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IPOLYSZÖG KÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK 

15. számú 
J E G Y Z Ő K Ö N Y V E 

 
Készült: Ipolyszög Község Önkormányzata Képviselő-testületének 2024. szeptember 24. napján 
testületi ülés keretében tartott közmeghallgatásáról. 
 
Jelen vannak: KÁRDÁSI JÁNOSNÉ polgármester 
     TAKÁCS GERGELY alpolgármester 

 MAGLÓDI MELINDA képviselő 
 CSEMAN ZSUZSANNA képviselő 
 KOVÁCS JÁNOSNÉ képviselő 

   
HIVATALBÓL JELEN VAN: dr. Varga Andrea jegyző 

  Balázsné Cervenák Ildikó osztályvezető  
                                                 Szikora Péter pénzügyi osztályvezető  
  Zábrádi József osztályvezető   
  Harmatos Tünde csoportvezető    
                                              
LAKOSSÁG RÉSZÉRŐL MEGJELENT SZEMÉLY: Csatolt jelenléti ív szerint 
                            
KÁRDÁSI JÁNOSNÉ polgármester köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, 5 főből 5 fő van jelen.   
 
A közmeghallgatás témája: 
 
IPOLYSZÖG KÖZSÉG TELEPÜLÉSRENDEZÉSI TERVEINEK MÓDOSÍTÁSA 
„A 22. számú főút, Rétság és Balassagyarmat közötti szakasz fejlesztése, párhuzamos 
kerékpárút fejlesztéssel” tárgyú projekt Ipolyszög területét érintő szakaszainak 
vonatkozásában 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Elmondja, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 
2011. évi CLXXXIX. törvény 54. § -a alapján évente legalább egyszer közmeghallgatást kell tartani. 
A közmeghallgatás lebonyolításáról a Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzata 
rendelkezik. A közmeghallgatás testületi ülés keretében történik, amelyen a megjelent 
választópolgárok és az érdekelt szervezetek képviselői közérdekű kérdéseket, javaslatokat tehetnek 
a Testület részére. Azon lakosoknak, akik a közmeghallgatáson személyesen nem tudnak részt 
venni, lehetőséget biztosítottunk, hogy közérdekű kérdéseiket, javaslataikat, véleményüket írásban 
2024. szeptember hó 23. napján 16,00 óráig juttassák el Ipolyszög Község Önkormányzatához 
(2660 Ipolyszög, Fő utca 36. szám). Írásban benyújtott kérdéseikre, észrevételeikre a 
közmeghallgatást követő 30 napon belül írásban válaszolunk. A hirdetményben megjelölt időpontig 
egyetlen egy kérdés, vélemény sem érkezett a testülethez. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Köszöntök minden megjelentet. Szeretném megkérni Harmatos 
Tünde csoportvezető asszonyt, hogy röviden ismertesse a megjelenteknek a kerékpárút fejlesztése 
tárgyú projektet. 
 
Harmatos Tünde: Az Építési és Közlekedési Minisztérium megbízása alapján a FŐMTERV 
Mérnöki Tervező Zrt. látja el az „22. sz. főút Rétság - 21. sz. főút közötti változó szakaszok 11,5 t-
ra történő burkolatmegerősítés és párhuzamos kerékpárút engedélyezési és kiviteli terveinek 
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elkészítése” tárgyú projekt feladatait. Az Innovációs és Technológiai Minisztérium 2021. február 2-
án kelt, KIFEF/29726/2021-ITM iktatószámú levelében elrendelte a NIF Zrt. számára a projekt 
kiviteli terv szintig történő elkészítését. A vizsgált 22. sz. főút burkolatmegerősítéssel tervezett 
nyomvonala Balassagyarmat, Bánk, Dejtár, Endrefalva, Érsekvadkert, Hugyag, Ipolyszög, 
Karancsság, Kishartyán, Őrhalom, Patvarc, Piliny, Pusztaberki, Rétság, Ságújfalu, Salgótarján, 
Szalmatercs, Szécsény és Tereske közigazgatási területén halad. 
A kerékpárutak tervezése a következő szakaszokon szükséges: a 22. sz. főút teljes hosszán 
párhuzamosan kerékpárút kiépítése azokon a szakaszokon, ahol még nincs kiépítve, átkelési 
szakaszokkal együtt, valamint a 22. sz. főút 14+568 szelvényétől Dejtárig a 2201 j. úttal 
párhuzamosan. A projekt 5 szakaszban valósul meg, melyek közül Ipolyszög a 2. tervezési 
szakasszal érintett. A beruházás megvalósításához szükséges a város településrendezési terveinek 
módosítása az út tervezett fejlesztéséhez szükséges területek biztosítása érdekében a részletes 
tervek/kisajátítási határvonal alapján. A tervezési feladat tehát a végleges igénybevételnek megfelelő 
szabályozási vonal meghatározása a tervekben. Ennek kapcsán szükséges lakossági fórumot tartani, 
ennek teszünk ma eleget. Az, hogy ez a projekt mikor fog megvalósulni azt nem tudjuk. Ez most 
jelenleg egy tervezési szakasz.  
 
dr. Varga Andrea jegyző: Tudomásunk szerint minden ingatlan tulajdonos, akit érint a projekt, a 
napokban levélben kaptott értesítést. Az érintett ingatlanoknak a felsorolása polgármester 
asszonynál is elérhető lesz. Mi most elhoztuk magunkkal a teljes térképvázlatot, amit meg tudunk 
mutatni, ha valaki szeretné, de ebből is marad a polgármester asszonynál. Van esetleg ezzel 
kapcsolatosan kérdésük? 
 
Selymes Gábor: Én kaptam értesítő levelet, nekem két helyralyzi számú ingatlanom van ott, a 021 
hrsz-ú és 041 hrsz-ú. A 041 hrsz-ú ingatlan nem szerepelt benne.  
 
Harmatos Tünde: Akkor azt a területet nem fogja érinteni. 
 
Selymes Gábor: Csak azért, mert a szomszéd is kapott értesítést öve a 042 hrsz-ú ingatlan, ezért 
nem értettem.    
 
Harmatos Tünde: Máris megnézzük a térképen, én úgy látom, hogy a 041 hrsz-ú ingatlant nem 
érinti.  
 
Selymes Gábor: Köszönöm szépen a tájékoztatást.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Van esetleg még kérdés? 
 
Selmeczi János: Kicsit más témában szeretnék kérdezni. Ipolyszögön a Fő utcán nincsen járda. 
Nem túl széles az út sem, ezért a gyalogos közlekedés is elég nehéz. Egy nagyobb esőzésnél akár 
hogy is megy az ember, az autósok lefröcskölik és mivel nem széles az út még el is sodorják. Régen 
volt egy járda a vasút felé. Jön a téli időszak még nehezebb lesz a gyalogos közlekedés arra. 
Veszélyesnek tartom. Én úgy gondolom, hogy a Fő utcán a polgármesteri hivatalig szükséges lenne 
egy járda. 
 
Kárdási Jánosné polgármester: Valóban nagyon szűk az út, én azt tudom erre mondani, hogyha 
lesz lehetőség pályázatot beadni járdaépítésre, akkor be fogjuk nyújtani, nem fogjuk elfelejteni.  
 
Szeleczki Mihály: Mikor lesz bővítve a kamera állomány a településen?  
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Kárdási Jánosné polgármester: Én is örülnék, ha sokkal több kamera lenne a településen. Sajnos 
ennek nagy a költsége és a település költségvetéséből nem megoldható a telepítése és a fenntartása. 
A jelenlegi állományt is nehezen tudjuk fenntartani. Pedig szükség lenne rá, hogy biztonságosabb 
legyen a település.  
 
Krupa Mihály: Az lenne a kérdésem, hogy a Budai út végig van aszfaltozva. Az is Budai út, amiről 
beszélek, mikor várható, hogy ott változás fog történni?  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Azon vagyunk, hogyha elkezdik a Halász utca felújítását, akkor a 
Budai út másik részét zúzott kővel beterítsük, hogy jobb legyen a helyzet. Ennyit tudok egyenlőre 
felajánlani, tudom elég fura a helyzet, hogy az egyik része elkészült a másik részéhez pedig hozzá 
sem nyúltak, akkor amikor ez a projekt megvalósult nem én voltam a polgármester, így nincs 
rálátásom, hogy miért így történt.  
 
Krupa Mihály: Az a baj, hogy kár pazarolni a zúzott kőre a pénzt, nem fog érni semmit, egy hétig 
fog kitartani.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Szerintem jobb lenne a helyzet, olyasmire gondoltam, mint a Vasút 
utcánál. Ott jobb lett a helyzet. Lehet, ha lenne egy útalap, könnyebb lenne rá pályázatot benyújtani.  
 
Krupa Mihály: Másik dolog, buszmegállók helyzete, az is siralmas Balassagyarmat irányában van 
fedett megálló, de Budapest irányába nincsen. A tisztasága sem tökéletes, nincs kivilágítva rendesen.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: A buszmegállók folyamatosan vannak takarítva.  
 
Krupa Mihály: Nemsokára jön megint az óraátállítás, egyre sötétebb van.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Megnézzük, hogy milyen lehetőségeink vannak, például egy 
napelemes megoldást, mint a másik buszmegállónál. Szerintem az kivitelezhető lenne. Egyébként 
pedig szeretném megjegyezni, hogy a buszmegállóinkat folyamatosan rongálják, széttörik a tetőt, 
ellopták a plexi lapot. A szemetelés folyamatos probléma, a temetőnél is nemrég takarítottuk össze 
és valamelyik nap tapasztaltam, hogy újra teljesen tele van szeméttel a terület.  
 
Selmeczi János: Sajnos nincs kultúrája a szemetelésnek. Az emberek fejében van a probléma.  
 
Takács Gergely alpolgármester: Ez sajnos mindenhol probléma, nem csak Ipolyszögön. 
Összeszedtük a szemetet, körülbelül 60 db zsákot és megint kezdhetnénk elölről.  
 
Selmeczi János: Én még azt szeretném megkérdezni, hogy a buszmegállóknál nem lehetne egy 
átkelőt létesíteni? 
 
Zábrádi József: A országos közúthoz tartozik, így csak az ő bevonásukkal megvalósítható, de 
ennek elég magas a költsége. A gyalogátkelőt meg kell világítani, így meg kell vizsgálni, hogy hogyan 
tudnánk azt kiépíteni. A napelemes megoldás nem jöhet szóba. Továbbá nagy a forgalom, 
forgalomcsillapítók kialakítása is elég magas költséggel járna.   
 
Selmeczi János: Érsekvadkerten megoldották és kialakítottak egy gyalog átkelő helyet.  
 
Zábrádi József: Igen, de ezeknek magas a költségvonzata meg kell terveztetni, engedélyeztetni 
kell, ezek már milliós nagyságrendű kiadások. A kivitelezés is magas költségű.  
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Kárdási Jánosné polgármester: Emlékszem arra, hogy sok baleset volt az átkelések miatt, akkor 
elkezdtünk foglalkozni az üggyel, de valamiért nem sikerült végig vinni. Mindenesetre utána 
kérdezünk.  
 
Zábrádi József: Balassagyarmaton, ahol lehetett és belefért a költségvetésbe, pályázati forrásból 
valósítottuk meg az ilyen projekteket.  
 
Selymes Gábor: Nekem lenne még egy kérdésem. Az alsó buszmegállóknál most elég sok vihar 
volt, egy hétig nem volt közvilágítás. Ilyen esetben csak biztosítékot cserél a vállalkozó, aki kijön 
javítani? Csak azért kérdezem, mert ilyenkor két vezeték ér össze. Olyat nem lehetne kérni, hogy 
távtartókat helyezzenek fel? Így nem tudna összeérni a vezeték.  
 
Zábrádi József: Ez az MVM feladata lenne, erre sajnos nincs rálátásunk. Jelezni fogjuk, hogy 
lehetőség szerint tegyék be ezeket a távtartókat.  
 
Selymes Gábor: Hogyan történik ennek a jelzése, ha nincsen közvilágítás?  
 
Zábrádi József: Polgármester asszony jelzi felénk, mi pedig felvesszük a karbantartó céggel a 
kapcsolatot, ők pedig tovább jelzik az MVM felé. Kicsit bonyolult a helyzet.  
 
Selymes Gábor: Ehhez kell egy hét. 
 
Zábrádi József: Igen, sajnos előfordul.  
 
Selymes Gábor: Akkor megoldható lenne a távtartó? 
 
Zábrádi József: Ez az MVM-től függ, hogy nekik erre, hogyan van a költségvetésük.  
 
Selymes Gábor: Köszönöm a válaszokat, én csak az alsó buszmegálló közlekedői miatt kérdeztem, 
engem ez a probléma nem érint.  
 
Zábrádi József: Régen könnyebben mentek ezek a dolgok, amióta az MVM van sokkal 
bonyolultabb lett ez a bejelentés.  
 
Kárdási Jánosné polgármester: Van esetleg még valakinek kérdése? 
  
 
A polgármester megköszöni a megjelenést, majd bezárja az ülést. 
 

 
K.m.f. 

 
 

/: Kárdási Jánosné :/ /: dr. Varga Andrea :/ 
              polgármester                     jegyző 
 


